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Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Újabb 150 millió forint, de mire?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Dr . Molnár Csaba, Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez .
Kérdésemre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr !

A hírek szerint új tudásbázis portál fejlesztésébe kezd a minisztérium . Az indoklás szerint „ A
projektet kifejezetten azért indították, hogy a közszféra dolgozói megoszthassák egymással
saját e-közigazgatási tudásukat és elsajátíthassák a kapcsolódó ismereteket, mert az igazgatás i
rendszer jelenlegi e-közigazgatási felkészültsége „nem éppen megfelel ő” .
A projekt közismert költségvetése mintegy 150 millió forint . A projekt tervezett véghatáridej e
2010 márciusa.

Mindezek alapján vajon miről is szól ez a projekt? Ha egy kormányzati wikipédia típusú
megoldás technikai hátterének kialakításáról van szó, akkor indokolatlanul nagy költségne k
tűnik a tervezett 150 millió forintos beruházás . Egy ilyen keretrendszer kialakításához ,
tekintve, hogy számtalan létez ő szoftver képezheti a megoldás alapját mind a becsült átfutás i
idő , mind a hozzárendelt pénzügyi keret túlzottnak tűnik.

Amennyiben a projekt nem csak a technikai feltételrendszer kialakítását célozza meg, hanem
a teljes tudásanyag feltöltése is szerepel a feladatok között, akkor túlzottan ambiciózusnak
nevezhetjük a jövő év márciusára tervezett határidő t . Az anyagok összegy űjtése, ellenőrzése ,
szükség esetén javítása minden bizonnyal több id őbe telik.

Nem érthető számomra továbbá, hogy miért kell egy ilyen megoldást külön portálon
megjelentetni, hiszen a www.magyarorszag .hu oldal ad otthont az e-közigazgatás i
ügyintézésnek, folyamatoknak .

Azt is tudjuk továbbá, hogy a tudásbázisok létrehozásának költségei két nagy csoportra
oszthatók. Egyrészről a tudásbázisba betöltendő információk összegyűjtése, rendszerezése,
ellenőrzése emészt fel erőforrásokat, másrészről nem elhanyagolható az információk
karbantartásának, aktualizálásának és folyamatos kiegészítésének költsége .
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Tisztelt Miniszter Úr !

1. Mi indokolja egy új portál létrehozását, szemben a jelenlegi portál egy új funkcióva l
történő kiegészítése helyett ?

2. Mire vonatkoznak a projekt tervezett költségei? Azok tartalmazzák-e a tudásbázis
feltöltésének, illetve egy meghatározott ideig a m űködtetésének a költségeit?

3. Hogyan látja biztosítottnak a projekt 2010 márciusi befejezését, amennyiben az adato k
feltöltése is a terv része?

Várom Miniszter Úr válaszát!

Dr. Nyitrai Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2009 . augusztus 31 .
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